

Referat

Bestyrelsesmøde den 4. juni 2019

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) - Ib (Næstformand) - Jette (Kasserer) - Pia (Bestyrelsesmedlem) – Bo (Bestyrelsesmedlem) Bestyrelses suppleanter: Heidi og Henrik

Havnekontoret: Gunner var mødt.

Udvalgsformænd: Christian (hus- og pladsudvalg), Lasse (broudvalg), Per (miljøudvalg), Erling (sikkerhedsudvalg), Heidi (fest og aktivitetsudvalg), Erik (redaktionsudvalg), Jørn (servicebåden Futte), Hans (brosamarbejdet), Kai (navigation).

Status fra udvalgene – alle ovennævnte deltager

Erling: Erling mangler sin assistent – der flyder en del tov, men ellers ikke det store at bemærke.

Erik: Juni nr. er færdig og klar til tryk det samme er brolodsen. Brolodsen trykkes i ca. 700 ex. Der bliver lavet nok til udlevering til jubilæumsfesten. Ank'ret er et jubilæumsnr. Der læses op fra brolodsen om Ry Mariana – teksten blev godkendt med få ændringer/tilføjelse om betaling af overnatning. Forslag til bestyrelsen: Funktionen som webmaster ligestilles som udvalgsformand. Godkendt af bestyrelsen.

Christian: Græsset gror godt..! Der er 2 mand på opgaverne. 2 er sygemeldt. Ral bevilliges til indkørsel

Heidi: Snart sommerfest – knap 100 tilmeldt. Kim vil hjælpe til med rengøring af fadølsanlæg. Hoppeborg er bestilt.

Lasse: Lasse mangler nøgle så han har adgang til påhængsmotorer og Futte. Kan man få tlf. nr. på bådene? Bestyrelsen får lavet en telefonliste.

Jørgen: Skraldeholdet sejler hver weekend – ingen problemer og ikke mangel på folk.

Hans: De 3 store broprojekter er færdige. 12 a er opført i ny version. Det er stadig uklart ved Alling vest. Der skal skiftes pæl ved Fløjlgrund. Kapaciteten nede, da kasserer er blevet syg. SMK klarer udlæg og så afregnes der indbyrdes. Der kommer nordmærke/kompasafmærkninger ved Mågeøen. Alø er markeret med jernstang – forsøger at "krejle" en lille bøjle. Seeberg arbejder på nye lygter i metal.

Gunner D.: Er ved at blive lært op. Er klar til at tage over på havnekontoret mail og pladser/lister. Pt. Er åbningstiden den samme, men ændres måske på sigt. Fremadrettet vil mails blive besvaret hurtigere og telefonen er omstillet til Gunnars egen mobil.

Morten: Ry Outdoor løber af stablen næsten weekend. De laver skilt at P-området er forbeholdt klubben. Der bliver forskellige aktiviteter. Alle pladser er stort set udlejet. Der arbejdes på reklame på storskærm. Søge om tilladelse til at må have rambukken til at stå på Skimminghøj Pladsen i forbindelse med renovation.

Per: Der er ikke noget nyt fra miljøudvalget.

Fraværende: Kai var fraværende.

Bestyrelse, Suppleanter og havnefoged fortsætter mødet.

Havnekontor/ Havnen:

Pkt. 1 Ib/ Overvejelse om der skal laves en ombytning af kort, evt. forskellige farver for forskellige kort OBS - Nye skal snart bestilles - Hvem?

F.eks. røde kort i 2020 så vil det være nemmere at kontrollere, at det bliver korrekt betalt. Derudover kan medlemmer, der ligger i havnen have anden farve. Det kunne været fint

med kortombytning til ny sæson overvejes. Beas har tilbudt kursus/informationsmøde efter sommerferien, så vi får det optimale ud af produkterne. Der skal bestilles flere kort ved Beas nu. Gunner D. bestiller i første omgang 50/100 kort magen til dem, der bruges nu alt efter pris og startgebyr og tager dialogen omkring kursus efter ferien.

Pkt. 2 Ib/ Standard skrivelse sendes ud til medlemmer som får tilbudt plads i havnen, med TYDELIG angivelse af svar og betalingsfrister og vedlagt et eksemplar af ventelisteregulativet.

Der skal så mange oplysninger med som muligt, herunder at der skal ske betaling en gang årligt, så man ikke slettes/kommer i bunden af ventelisten.

Pkt. 3 Ib/ Skilte op på gæstepadserne som er placeret så man kan se dem, selvom der ligger både fortøjet, som angiver regler og priser for overnatning, samt hvor og hvornår man betaler.

Bør sættes skilte op på pælen med redningskransen, så det er tydelig markeret og let at se. Ib laver udkast til tekst til skilt.

Pkt. 4 Ib/ Evt. gratis slæbested til jubilæum?

Gratis slæbested lørdag den 15. juni kl. 8.00 - 22.00, for at lokke folk til klubben.

Pkt. 5 A-nøgle mangler – skal der kodes om?

Der mangler 1 A-nøgle og der skal derfor kodes om. Samtidig skal Midt Sikring tjekke op på dørenes funktion.

Pkt. 6 Ib/ Automaten, udfordringer med Vibocold, ny leverandør er i spil/ Bo

Bo har bedt Beas kontakte alternativ leverandør, Bentax, for at høre, om de kan kobles/snakke sammen.

Pkt. 7 Ib/ Rambukken, kan vi flytte den på Skimminghøj for påbegyndelse af rep.

Morten kontakter kommunen for at få en tilladelse til opmagasinering af rambukken i forbindelse med evt. renovering.

Pkt. 8 Ib/ Udfordringer mellem Sdr. Ege strandpark og kommunen

Fra 1/10 2019 vil man ikke længere kunne lægge til ved Sdr. Ege Strandpark, da pladserne er tilknyttet ejendommene. Det er/bør ikke være Ry Marinas kamp, at vores medlemmer kan få lov til at leje (midlertidig) privat plads ved Sdr. Ege Strandpark på trods af kommunens indvendinger.

Pkt. 9 Ib/ Afmærkning af den forsvundne ø?

Brosamarbejdet sætter kompasafmærkning nord op. Der kommer på sigt flere officielle afmærkninger op i søsystemet.

Pkt. 10 Bo/Vi har stadig ikke fået trykt regulativet, hvem vil sætte det i gang

Trykning afventer evt. ekstraordinær generalforsamling.

Pkt. 11 Telefonliste

Det er ikke en god ide at have listen liggende på hjemmesiden i tilfælde af at numrene lækkes. Listen bør indeholde telefonnr., bådenummer og navn på båd og person. Bo følger op. Listen kan afhentes på havnekontoret.

Pkt. 12 Planlægning og evaluering af arrangementer

Sommerfest: Pia foreslår, at der skal lejes slush-ice maskine, til fri uddeling. Vedtaget.
Pia følger op på leje, herunder pris.
Ry Outdoor: se oven for.

Pkt. 13 Eventuelt

Flag og medlemsnr./mærkat kan evt. sendes ud med det første Ank'ret.

Pkt. 14 Næste møde

Næste møde: 02.07.2019, kl. 18.00.

Pkt. 15 Gennemgang og godkendelse af mødets referat

Referat gennemgået og godkendt.

Ref. Charlotte